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  Protokoll fört vid årsmöte med 

Styrsö Brattens Bryggförening   

torsdagen 2024-05-30 på Styrsö 

missionskyrka 

 

Närvarande: 21 medlemmar. 

 

 

 

 

§ 1 

Mötet förklarades öppnat av Bertil Pevantus som också valdes till ordförande för mötet. 

 

§ 2 

Till sekreterare vid mötet utsågs Björn Hedberg. 

 

§ 3 

Till att jämte ordföranden justera protokollet tillika vara rösträknare utsågs Alex Mammos 

och Rolf Törnqvist. 

 

§ 4 

Mötet förklarades behörigen utlyst och dagordningen godkändes. Närvarolistan fastställdes 

som röstlängd (bil 1) 

 

§ 5 

Förvaltningsberättelsen (bil2), resultaträkningen och balansräkningen för 2023 föredrogs och 

godkändes av mötet. Balansräkningen visar, att SBBF har c:a 1,9 mkr i likvida medel. Årets 

vinst är 85 843: - och efter avskrivning av hamnanläggning redovisas ett nollresultat för 

räkenskapsåret 2023. Styrelsens förslag till disposition av resultatet godkändes. Reviderat 

bokslut för 2022 och bokslut för 2023 godkändes av mötet.  

 

§ 6 

Kassören föredrog revisionsberättelsen som rekommenderade årsmötet att fastställa den 

ekonomiska redovisningen och ge styrelsen ansvarsfrihet. Revisorerna noterar, att SBBF har 

bra ordning på räkenskaperna. Årsredovisningen godkändes. 

 

§ 7  
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för förvaltningen under verksamhetsåret 2023.  

 

 

§ 8 

Ordförande informerade om planerat köp av vattenrätt och besvarade uppkomna frågor. 

Föreningen har fått avslag på sitt överklagande avseende dispens av strandskyddat område 

men beslutades att ändå slutföra köpet av arrendet från Göteborgs kommun. 

 

                      § 9  
Mötet beslöt i likhet med tidigare år, att styrelsen under år 2024/25 för bruk enligt eget 

bedömande äger förfoga över ett belopp, som för föreningen medför en maximal kostnad om 

10 000 kr. Inga övriga arvoden skall utbetalas. 

 

§ 10 
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Årsavgiften samt övriga priser för 2025 fastställdes enligt bifogat förslag (bil3). Budgeten för 

2025 föredrogs av kassören och godkändes av mötet.  

 
                                                                                   

 

  

 

                      

 

                     § 11 

Till styrelsen valdes för tiden intill dess nästa årsmöte hållits: 

 

Bertil Pevantus ordförande omval 1 år 

Johan Hamberg ledamot omval 2 år 

Ann Bergdén ledamot omval 2 år 

Magnus Johansson ledamot omval 2 år 

Jack Larsson suppleant omval 2år 

Tryggve Svensson vice. ordf/kassör kvarstår 1 år 

Björn Hedberg sekr. kvarstår 1 år 

Walter Hermansson bryggchef kvarstår 1 år 

Bengt Arvidsson suppleant kvarstår 1 år 

 

 

§ 12 

Till revisorer omvaldes Gunilla Warvne och Ingegerd Jansson och som suppleanter omvaldes 

Jan Bringevik och nyvaldes Fredrik Trägårdh. 

 

§ 13 
Rolf Törnqvist (sammankallande) och Anders Fredriksson omvaldes som valberedning. 

 

§ 14 
Styrelsen föreslår åter stadgeändring avseende §7 Styrelse och Förvaltning enligt nedan. 

 

Styrelsen skall bestå av följande ledamöter: 

 

Ordförande (val jämna år) 

Vice ordförande (val udda år) 

Fem ordinarie ledamöter och två suppleanter att väljas på tid enligt samma principer som 

ovan. 

Styrelsen utser inom sig, sekreterare, bryggchef samt kassör. 

Styrelsen kan inom sig utse ett arbetsutskott, som består av tre ledamöter.  

Styrelsen är beslutsmässig, då minst fyra ledamöter är närvarande. 

Suppleanter skall kallas till varje styrelsemöte. 

 

Beslut om denna ändring har nu skett enligt §10 i gällande stadgar.  

 

§ 15 
Inga medlemsmotioner hade inkommit.  

 

§ 16 

Årsmötet beslöt, att ge styrelsen bemyndigande att underhålla och anskaffa bryggor efter 

kostnadsprövning och behov. 
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                     § 17 

Under övriga frågor beslutades att återbetalning av insatser kan ske trots att ingen ny har 

övertagit resp. plats. Detta är ett undantag från tidigare årsmötesbeslut och gäller endast de 

som har sagt upp sina platser före årsskiftet 2023/2024. Beslutet har tagits med hänvisning till 

nuvarande köpprocess och berör endast 6-7 personer. 

 

Vidare beslutades att styrelsen får arbeta vidare med köpet av vattenrätten. 

 

Ordförande informerade om gällande regler och intyg avseende giftiga bottenfärger på båtar 

byggda före år 1998.  

 

Förslag om att fakturor i framtiden bör skickas via mail i syfte att minska portokostnaden för 

föreningen noterades och insamling av mailadresser kommer att ske under året. 

 

Styrelse kommer att undersöka gällande kraven på räddningsstegar och livbojar. 

 

§ 18 

 

Då inga ytterligare frågor förelåg tackade ordförande för visat intresse och avslutade årsmötet. 

 

 

 

Vid protokollet  
 

 

 

………………………………………..                         …………………………………. 

Björn Hedberg                                    Bertil Pevantus 

Sekr.                                    Ordf. 

                                         

 

Justeras 
 

 

………………………………………..                         …………………………………. 

 Alex Memmos                                                               Rolf Törnqvist 

                                     

                                                                


